




ازاى تحل المحادثه؟
· بص بقى المحادثه دى اسهل سؤال فى الامتحان وعشان تعرف تجيب النهايه ركز قوى معايا

أول حاجه تعملها هى انك تقرأ المحادثه كلها أولا وتركز على الموقف لانه غالبا بيحتوى على اجابه سؤال0 مش مصدق؟ 

خد النموذج ده لمحادثه فى امتحان ث0ع 1995

Supply the missing parts in the following dialogue Omar and a Japanese tourist 
Omar     : Where do you come from ?

Tourist   :……….(1)………………
قرأنا الموقف وعرفنا ان الحوار ده بين عمر وسائح يابانى

وبعدين قرأنا السؤال اللى بيقول ( انت منين؟ )

الاجابه موجوده فى الموقف مش بيقولك يابانى يا عنى هيبقى منين يعنى من فرنسا !!

الاجابه بالعربى هتكون ( انا قادم من اليابان ) ترجم بقى وورينا شطارتك :
I come from Japan

وطبعا لازم قبل ماتحل تقرأ ما قبل الفراغ وما بعده

* ركز معايا قوى فى الكلام الكبير قوى اللى جاى ده :

ساعات واضع الامتحان بيدى الطالب هديه ومع ذلك كتييييييييييييييييير بيرفضها ! شفت الذكاء ؟!!

الهديه الأولى

Abu Bakr : What is the weather like today, Esraa ?

Esraa        : ……………………………………….

Abu Bakr : Hot !

السؤال بيقول ( الجو عامل ايه دلوقتى؟) والاجابه.......................................

وتحت الفراغ فى تعليق اخره علامه تعجب او علامه استفهام بعد كلمه اتنين 3 يبقى تكرر الكلام
 تمام ؟

يعنى هنقول Hot برضه فى الفراغ 

ومعانا مثال تانى :
Donya : ………………………………………………….

Nour    : I'm pleased to meet you, too.
 بص لو الاجابه منتهيه ب too  او either ( وهما الاتنين معناهم : ايضا ) كرر الكلام فى الفراغ

يعنى الاجابه هتكون :

I'm pleased to meet you.

ومعانا كمان مثال :

Omar : …………………………………………………….

Osama: Yes, this guy is clumsy.

الاجابه بادئه ب Yes   او No   وفوق مفيش علامه استفهام يبقى برضه تكرر الكلام لان اسامه هنا 
مش بيجاوب على سؤال ده بيأكد على كلام عمر وهو إن ( الجدع ده رخم )

وكمان لو الاجابه بادئه  So do I أو  Neither do I برضه بيكون فى تكرار.

مثال:

Ahmed : ……………………………………………………………….

Sayed   : So do I. I love my country very much.

 *اكيد انت فهمت ان احمد كان بيقول نفس العباره ( I love my country very much (

فى واحد بيسأل : فى هدايا كمان ولا قفلت على كده؟ نقوله : فى طبعا

خد عندك الشويه دول

من ثوابت المحادثه ( غالبا)
1- الدكتور اول سؤاله للمريض عاده : 

   What's wrong with you ? / What is the matter with you ?

· والمريض طبعا بيجاوب ويقول مثلا :

· I have ../ I suffer from…./ I complain of………..

2- البياع اول كلامه مع الزبون او الموظف مع العميل عاده يبدأ كلامه ب :
Can I help you ?

والرد 

Yes, please. I want……
واحيانا السؤال بيكون 
How can I help you ? / What can I do for you ?

والرد هيكون بدون 
I want……………………………………………………………………………..
3-
	
	رد وقول 


	واحد بيقولك                                                      
	رد وقول 


	واحد بيقولك                                                      

	
	Never mind
No problem

Don't worry
	I am sorry
	*Not at all

* You're welcome
	   Thank you. 



	Good morning
	Good morning
	Can I help you?
	Yes, please…
	

	وطبعا التحيات كله
	كده نفس الرد
	Do you mind.
	No, not at all
	


4- فى الفندق عاده بتقول لموظف الاستقبال :

Can I book a room?

لو ممكن عاده هيسألك :

Single or double?

هترد انت حسب المحادثه ممكن كده او كده وهكذا

طب ازاى بنسأل سؤال ؟ والله ده حسب الاجابه
يعنى لو الاجابه تبدأ ب Yes / No / Sure / Certainly/ Of course 

سؤالنا هيكون بهل يعنى ابدأ بعل مساعد او ناقص 

شوف لو الاجابه فيها am / is / are / was / were / have / has / had/

او can/ could/ shall/ should/ will/ would/ must/ ought to وكده يعنى تعمل مقص يعنى تقدم الفعل على الفاعل مع عدم ذكر Yes/ No … خد مثال:

Abu Bakr : …………………………………………………………………….?

Omar : Yes, Esraa can speak English well                                                   

السؤال هيكون ايه يا أبطال ؟                                     (Can Esraa speak English well?)
وطبعا اكيد عارفين ان I او We  فى الاجابه تتحول ال You فى السؤال 

لاحظ Yes, I am…. تصبح Are you…?
Yes, I was…….. تصبح Were you…? وهكذا شغل مخك بقى 

طب لو الاجابه مش فيها فعل مساعد ولا ناقص يبقى هتسأل ب does لو كان الفعل فيه s

ونسأل ب do لو الفعل مش منتهى ب s واسأل ب did لو الفعل اللى فى الاجابه ماضى وصلت؟
ولا نكرر ؟ مش هنكرر ابدا لانكم اذكياء وبتفهموا على طوووووووووووووووووووووووووول

سامع واحد بيقول : طب لو الاجابه يا مستر مش بادئه ب Yes/ No / Sure / Certainly / etc  اسأل ازاى؟

ابدأ سؤالك باداه استفهام مناسبه/ وبعدين فعل مساعد / وبعدين الفاعل/ وبعده الفعل والتكمله وال؟

ادوات الاستفهام حسب الاجابه. 

· لو عاوزين نسأل عن الزمن نسأل ب When ?

· لو هنسأل عن مكان اكيد هنسأل ب    Where ?
· لو هاسأل عن السبب هسأل ب Why ? عن الملكيه Whose ?

· عن الفاعل العاقل Who ?

· عن اللون نسأل ب What colour ?

· عن المقاس نسأل ب What size ?

· عند التخيير Which ?
· عن الطريقه How ?

· لو هنسأل عن عدد هنسأل ب How many ?

· لو هنسأل عن كميه او سعر يبقى نسأل ب How much ?

· لو هنسأل عن طول المده يبقى اكيد نسأل ب How long ?
· لو هنسأل عن بعد المسافه How far ?

· عن العمرنسأل ب How old ? 
· عن طول الاشخاص How tall ?

· عن الارتفاع How high ?

· عن مدى جوده شيئ How good ?

· عن عدد المرات How often..?
· وساعات مش بنكون عارفين هنسأل بأيه بالظبط وفى الحاله دى فى ناس بتتصرف ويسأل ب
· What about + (noun)?

· وخطوات تكوين السؤال هى الخطوات السابقه مع اضافه اداه استفهام فى البدايه
اسئلة اخري 
	مثال
	اداة الاستفهام 
	الغرض

	How high is this building?
	What height     =   how high
	للسؤال عن الارتفاع

	How tall is Donya? 
	what height      =   how tall 
	للسؤال عن  الطول الإنسان

	How wide is this street?
	What width      =   how wide
	للسؤال عن العرض

	How heave is this bag?
	What weight     =   how heavy
	للسؤال عن الوزن

	How far is Aswan?
	What distance  =  how  far
	للسؤال عن  المسافة  

	How big is you house?
	What size         =  how big
	للسؤال عن الحجم  

	How deep is the Nile?
	What depth      =  how deep
	للسؤال  عن العمق

	How old is Abu Bakr?
	What age         =  how old
	للسؤال عن العمر  


	At a hospital or a clinic

	What's the matter with you?

What's wrong with you?

What do you complain of?
	ماذا بك؟

ماذا بك؟
مما تشكو؟

	I find difficulty in…….(breathing / swallowing)

I have a cold.

I have no appetite for food.
	أجد صعوبة في

عندي برد

ليست لدي قابلية للطعام؟

	Let me examine you.

Let me feel your pulse

Take a deep breath, please,

I'll check the blood pressure
	دعني أفحصك
دعني أقيس النبض

خذ نفسا عميقا

سأقيس لك الضغط

	How long have you been smoking?
	منذ متي تدخن؟

	Is it serious, doctor?
	هل الأمر خطير؟

	What do you recommend?
	بماذا توصي ؟

	You should have rest.
	يجب أن تأخذ راحة

	At a restaurant

	Can I help you? 
Can I have your order', sir?
	أي خدمة؟
ما طلبك يا سيدي؟

	The menu, please

I ’d like to start with…(some soup)
I'll have (fish ) and ( rice )
	القائمة من فضلك

 احب ان أبدا بـ 
سوف اتناول 00000و 00000

	How would you like your fish? 
	كيف تحب السمك؟

	I'd like it (fried-grilled- boiled), please. 
	اريدة مقلي 

	What would you have to follow?
	وماذا تحب أن تأخذ بعد ذلك؟

	What about the dessert? 
	ماذا عن الحلو؟

	Anything else?
	شيء أخر؟

	At a hotel 

	I'd like to book a room, please.
	أريد حجز حجرة

	Have you got any vacancies in your hotel?
	هل توجد أماكن خالية؟

	May I have your name please?
	ما اسمك؟

	Single or double?
	لفرد او فردين؟

	How long will you stay here?
	ما المدة التي ستقيمها؟

	How would you like to pay?
	كيف سوف تدفع؟

	Have you enjoyed your stay here?
	هل استمتعت بإقامتك هنا؟

	What time do you want to leave?
	متي تحب أن تغادر؟

	At a shoe-shop

	Can I help you? 
	أي خدمة؟

	Yes, I'd like a pair of shoes, please, 
	أريد زوج من الأحذية

	What colour do you want?
	ما اللون الذي تحب؟

	What size do you want?
	ما المقاس الذي تحب؟

	How much does it cost? 
	كم ثمنها

	What price are you interested in? 
	ما السعر الذي يناسبك؟

	I have a good collection for you.
	لدي مجموعة جيدة لك

	May I try it on?
	ممكن أقيسها؟

	Have you got something better? 
	هل لديك شيء أفضل؟

	Could you change it for me? 
	ممكن تغيرها لي من فضلك؟

	 Keep the change for you
	احتفظ بالباقي

	At a railway station

	I'd like two tickets to Cairo.
	أريد تذكرتين إلي القاهرة

	First or second class? 
	درجة أولي أم ثانية

	Single or return?
	ذهاب أم عودة

	Which platform does it go from?
	من أي رصيف يقوم؟

	When does it leave? 
	متي سوف يغادر؟

	When will it arrive'?
	متي سوف يصل؟

	How long does it take to go there? 
	كم المدة التي سوف يأخذها؟

	With a tourist

	Where do you come from? 
	من أين جئت؟

	Is it your first visit to Egypt? 
	هل هذة  اول زيارة لمصر؟

	How long will you stay here? 
	كم ستبقي هنا؟

	Have you enjoyed your visit? 
	هل تمتعت بزيارتك؟

	How long have you been here? 
	منذ متي وأنت هنا؟

	I hope you will enjoy your time 
	أتمني لك الاستمتاع بوقت جميل

	Have a nice trip 
	أتمني لك رحلة سعيدة

	Have you ever been to………..?
	هل سبق لك الذهاب الي …..؟

	What places have you been to? 
	أي ألاماكن زرتها؟

	You can take taxi or catch a bus
	مكن تاخذ تاكسي او تلحق الاتوبيس؟

	How can I go there?
	كيف يمكنني الذهاب هناك ؟

	Have you enjoyed our country? 
	هل تمتعت بدولتنا؟

	Interview for a Job

	Have you got any vacancies? 
	هل لديكم أي فرص عمل خالية؟

	What are you qualified in?
	ما هو تخصصك؟

	Do you speak English well? 
	هل تتحدث الإنجليزية جيدا؟

	Yes, I can speak, write and type it .

Are you good at English?:
	ممكن أتحدثها واكتبها جيدا؟

هل أنت جيد في الإنجليزية؟

	What about your computer skills'?
	ماذا عن مهارتك في الكمبيوتر

	Why are you interested in this job?
	ها أنت مهتم بالوظيفة؟

	Have you got any high certificates? 
	هل لديك أي شهادة عليا؟

	Have you worked as a …….. before ?
	هل عملت ك..... من قبل ؟

	Why did you leave your work there?
	لماذا تركت عملك هناك؟

	Wishing

	I wish you speed recovery.
	أتمني لك الشفاء العاجل

	Good luck in your exams. 
	حظ سعيد في الامتحان

	May your first child be a boy.
	أتمني ان يكون المولود الأول ذكرا

	Happy new year
	عام سعيد

	Happy marriage 
	زفاف سعيد

	Have a nice (flight – trip – stay – time….)
	اتمني لك (0000) سعيدة

	General Expressions

	What a beautiful dress! 
	يالة من فستان جميل

	Congratulations on your success.
	مبروك النجاح

	You should be more careful. 
	يجب ان تكون أكثر حرصا

	I miss you so much.
	واحشنى جدا

	It doesn’t matter
	مش مهم

	Could you describe her? 
	ممكن تصفها؟

	What is she like?
	ما شكلها

	It all depends. I will do if I have time. 
	حسب الظروف لو عندي وقت

	What do you like best here? 
	ما الأفضل الذي أحببته هنا؟

	What are you doing now? 
	ماذا تفعل الآن؟

	Offers and requests

	Shall I carry the bag for you? 
	ها احمل لك الحقيبة؟

	Do you mind opening the window?
	ممكن تفتح الشباك؟

	No, I don't mind at all 
	لا مانع علي الإطلاق

	Can I change it for you?
	ممكن أبدلها لك؟

	Could you tell me the way to the museum?
	أيمكنك ان تخبرني الطريق الي المتحف

	May I borrow your book?
	ممكن استعير كتلبك؟

	Telephone calls

	Can I speak to …( Ali ) ….please ?
	ممكن أتحدث إلي ........؟

	Can you put me through to Mr. Essam , please?
	ممكن توصلني بـ ؟

	I ’m sorry he is out   
	أسف أنة بالخارج 

	Sorry you have got the wrong number.
	أسف لقد اتصلت برقم خطأ

	Hold on please I will put you through.
	انتظر من فضلك سوف أوصلك به 

	I'll ask her to phone you back
	سوف اطلب منة الاتصال بك 

	Can I leave a message, please?
	ممكن اترك رسالة

	I’ll see if he is in
	سوف أري إذا كان موجودا

	Sorry ,the line is engaged
	أسف الخط مشغول
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